
 33. zasedání Školské rady 
 27.9.2023 

 Přítomni:  Veronika  Kotrbová,  Martina  Švejdová,  Jana  Křiváčková,  Marie 
 Vávrová, Václav Benda, Renata Skalová 

 Hosté:  Karel Derfl, 

 Program: 
 1.  Přivítání, program 
 2.  Projednání Inspekční zprávy 
 3.  Diskuze, závěr 
   
   

 ad. 1 Úvodní slovo a přivítání 
 Předsedkyně  ŠR  přivítala  všechny  přítomné  členy  a  seznámila  je  s  
 programem  zasedání  ŠR.  Představila  novou  členku  ŠR  Marii  Vávrovou, 
 která byla v doplňujících volbách zvolena za pedagogy. 

   
 ad. 2 Projednání Inspekční zprávy 
 Předsedkyně  ŠR  se  informovala,  zda  byli  všichni  přítomní  seznámeni 
 s Inspekční  zprávou  a  protokoly  ČŠI,  zda  bylo  pro  všechny  vše 
 srozumitelné – všichni souhlasili bez připomínek. 
 P.  ředitel  Derfl  informoval,  že  Inspekční  zpráva  je  přístupná  na  webu 
 školy,  jednalo  se  o  kompletní  kontrolu  činnosti  (pedagogickou, 
 veřejnosprávní,  finanční,  dotační  projekty,  příspěvky…)  Zároveň 
 informoval  o  přijatých  opatřeních,  která  vedla  k napravení  nedostatků 
 vyplývajících  ze  závěru  kontroly  ČŠI.  Kontrola  probíhala  v době 
 personální  výměny  p.  I.  Galážové  za  novou  vedoucí  ekonomku  a 
 vedoucí školní jídelny. 
   
    ad. 3. Diskuze, závěr 
 V rámci  diskuze  bylo  projednáno  následující  období  -  nabízené  aktivity 
 pro děti a rodiče – Cirkus Happy Kids, program na Vánoce. 
 P.  ředitel  Derfl  informoval  o  rozšířené  informatice  ve  škole,  o  projektu 
 kombinovaného vzdělávání, Erasmu+ a o šablonách OP JAK. 
 P.  starostka  Skalová  se  zajímala,  zda  peníze  na  obědy  pro  děti  ze 
 sociálně  slabších  rodin  jsou  z provozu  či  tyto  peníze  dostáváme 
 z nějakého  projektu  –  p.  ředitel  informoval,  že  tyto  peníze  jsou  získávány 
 z různých zdrojů (nadace, dotace). 
 P.  Švejdová  vznesla  připomínku,  zda  by  se  nemělo  vrátit  vázané  písmo 
 z důvodu, že se děti neumí podepsat. 



 P.  Švejdová  se  dotázala  na  možnost  zpřístupnění  vstupu  do  systému 
 Bakalář  pro  rodiče  (známky,  omluvenky)  –  toto  se  bude  řešit 
 s přechodem na nový program. 
 P.  ředitel  informoval  o  výměně  dveří  v jídelně  a  nákupu  4  stolů  a  židlí  do 
 jídelny – řešeno v létě. 
 P.  starostka  Skalová  informovala,  že  řeší  projekt  na  multifunkční  hřiště  a 
 pro školkovou zahradu zadali projekt projektantovi na nové průlezky. 

 Předsedkyně  ŠR  informovala,  že  jednání  ŠR  jsou  neveřejná  a  po 
 odůvodněném  návrhu  a  souhlasu  ostatních  členů  ŠR  se  mohou  jednání 
 zúčastnit i hosté (z řad laické i odborné veřejnosti). 

 Zapsala: Marie Vávrová 
 Ověřila: Jana Křiváčková 

   
   
   


